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“FATSA ÇEVRE YOLU”nun yapılması her geçen gün daha fazla tartışılır olmakta.

Bütün çevreler, bütün kesimler, 7’den 70’e herkesin tartışma konusu olan çevre yolu bu
bayramda da yoğun trafik sıkışıklığına vesile oldu.

Örneğin; Samsun yönünden Ordu’ya gidiyorsunuz. Fatsa sınırlarına girdiniz. Fatsa Büyük
Sanayi Sitesinden, Ilıca sapağına ulaşmak için tam bir saatiniz geçiyor. Aynı yolda Ordu’dan
Samsun istikametine giderken de aynı sıkıntı yaşanıyor.

Trafik, İstanbul trafiğine dönüyor sanki.

Yol 3 şerite çıkıyor ve ilerlemeniz mümkün olmuyor.

Aslında bu yol Doğu Karadeniz Bölgesine seyahat eden bütün vatandaşların çilesi haline
dönüşüyor.
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Bu çile uzun yıllardır tartışılıyor.

Fatsa’nın duyarlı kamuoyu, basını, STK’ları, siyasileri konuşup duruyor.

Ancak bir arpa boyu kadar yol alınmış sayılmaz.

Bildiğimiz; ilgililerin beyanlarına göre “en kısa sürede yatırıma dönüşeceği.”

Fakat çalışmaların bir türlü başlamadığını biliyoruz.

Bu iş sadece Fatsa’nın işi değil.

Doğu Karadeniz Bölgesinde bulunan tüm il ve ilçelerin sorunu. Bu yolu kullananların sorunu. 5
dakikada geçmeleri gereken Fatsa’dan, 1 saatte geçenlerin sorunu.

Hadi bizim milletvekillerinin “gücü yetmiyor” diyelim. Devletin kasasında para yok diyelim.
Ekonomik kriz ve salgın krizi kasayı boşalttı diyelim.

Ya kardeşim; etüt çalışmasının yapılması için de mi para kalmadı.

Güzergahın belirlenmesi için de mi para kalmadı.

Projesinin çizimi için de mi para kalmadı.
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Doğu Karadeniz illerinin sayın vekilleri…

Bu işe bir el atın.

Güçlü bir istekte bulunun.

Yoksa Fatsa’dan geçerken daha çok uzun kuyruklarda beklemeye devam edersiniz.

Fatsa çevre yoluna odaklanmış durumda.

Benden söylemesi...

*             *             *

DAİMA GÖZDE OLMAKTADIR

Bayram için memleketine gelen gurbetçilerimiz çok yoğun bir hareketlilik getirdi Fatsa’ya ve
Fatsa’daki ticaret hayatına.

Yurt içi ve yurt dışından gelen vatandaşlarımız aynı zamanda nüfus alanında da epeyce sayıyı
arttırdı.

Konuştuğumuz esnaf kesimleri bayram öncesi satışlarından fevkalade memnun.

Örneğin; bir erkek giyim esnafı; “yurtdışından gelen bir müşterim inanın 5 takım elbise aldı”
dedi.
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“Niye 5 takım aldın diye sordum; ‘yurtdışında tekstil fiyatları çok yüksek cevabını aldım” dedi.

Her sektörde buna benzer sohbetlere rastlamak mümkün.

Fatsa’nın her geçen yıl yaz aylarında nüfusunun arttığı bir gerçektir.

Ancak rakamsal olarak bir tahmin yapacak olursak günübirlik sayının 250 binli rakamlara
ulaşılması ile karşı karşıya kalmamız olanaklıdır.

Fatsa, Ordu ilimizin en hareketli ilçesidir.

Hem ekonomik, hem nüfus açısından, hem de merkezi konumuyla ilgi odağı pozisyonundadır.

Sürekli göç almaktadır.

İç kazaların gözdesidir.

Bu albenisi de sosyo-ekonomik durumla paraleldir.

İş alanları istihdam olanağı sunmaktadır.

Organize sanayi bölgesinde 6-7 bin işçi istihdam edilmektedir.

Cazibesi de bundan kaynaklanmaktadır.
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Hatta yurt içindeki gurbetçi hemşerilerimizin geri dönüş yaptıklarına bile tanık olmaktayız.

Böyle bir pozisyonda olan Fatsa’mız, kamu hizmetlerinden de aynı ölçütlerde faydalanmalıdır.

Artan nüfus yeni altyapılara ihtiyaç duymaktadır.

Yeni sosyo-kültürel alanlara ihtiyaç duymaktadır.

Büyük yatırımlara muhtaç olmaktadır.

Fatsa; kendi dinamikleriyle zirveyi zorluyorsa, kamuda görev yapan siyasiler de bu ivmeyi
tetikleyecek planlamalar yapmalıdır. Öncü olmalıdırlar.

*             *             *

40 MİLLETVEKİLİ BİR İLKTİR

Cumhuriyet Halk Partisi Ordu’yu 40 milletvekili ve 12 parti genel merkez yöneticisiyle taradı.

Geçen hafta iki gün il ve ilçe merkezleri CHP’li milletvekilleriyle haşır neşir oldu.

Esnaf ve sokak sohbetleri yaptılar.

CHP’nin parti yönetimleri bu ziyaretlerden memnun olmalı.
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En azından milletvekilleri tabanın nabzını tutmuş oldu.

İstek ve beklentileri not etmiş oldular. Bu da parti yerel örgütü yöneticilerini rahatlatmıştır.

CHP ülke genelinde genel başkan başta olmak üzere bu çalışmalarla seçim startını vermiş
sayılır.

Çünkü CHP hiç yapmadığı bir şeyi yapıyor.

İl, il geziyor. Seçmene ulaşıyor, seçmene dokunuyor. Dert dinliyor. “İktidara geleceğim” diyor.
Planlarını, projelerini anlatıyor. Vaatlerde bulunuyor.

Karşılığını alabilir mi?

Hiç kuşkusuz alır.

Niye; ülke seçmeni bir arayış içindedir.

Güven verenlerin, inandırıcı olanların, ciddiyet sergileyenlerin, kalkınma vaat edenlerin, üretim
diyenlerin, demokrasi diyenlerin, refah seviyesiyle derdi olanların, yoksulluğun son bulması
adına projeleri olanların, yolsuzluk yapmayanların, yasakları kaldıracakların yanında yer
alacaktır.

Sistem ittifaklar sistemi.

Bunları ittifak ortaklarıyla vaat edecek, güven verecek.
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Millet İttifakının tüm liderleri aynı oranda seçim çalışmaları yapmaktadır. Bu da gösteriyor ki;
muhalefet cephesi seçim istiyor.

Alanlara çıktıklarındaki performansları seçim olacakmış gibi çalışıyor olmaları.

CHP, Ordu ve ilçelerde 40 milletvekili ile neyi hedefledi, vatandaşlarla neler konuştu?

Sanırım “seçime hazır olun” mesajı verdiler. Destek istediler. İlk seçimde “iktidar olacağız”
dediler.

Ordu ilimiz belki de ilk kez 40 milletvekili gördü.

  

 7 / 7


